
PROTOKÓŁ Nr 9/12

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik 
w dniu 15.06.2012r.

Skład komisji:

1. Antoni Soszko
2. Lucjan Kożuchowski
3. Zbigniew Jonio
4. Maciej Mormol
5. Alina Hackiewicz- Stępień

Lista obecności członków komisji w załączeniu do protokołu.

Obradom  Komisji  przewodniczył  Antoni  Soszko  -  Przewodniczący  Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:

1. Kontrola realizacji i rozliczenia wybranych zadań inwestycyjnych z 2011r.

2. Kontrola w zakresie zużycia nośników energii (prąd, woda) w oczyszczalni ścieków.

Do punktu 1.

Tematem kontroli objęte zostało przedsięwzięcie:
Zagospodarowanie Turystyczne Rezerwatu Przyrody ,,Góra Uszeście” w Mielniku.

Informacji,  dokumentacji  oraz  wyjaśnień  udzielili  Pani  Agnieszka  Koc  i  Pan  Dariusz 
Romaniuk – pracownicy Urzędu Gminy Mielnik.
Inwestycja  ta  była  realizowana  przez  Gminę  Mielnik  oraz  dofinansowana  ze  środków 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013, zgodnie z umową przyznania 
pomocy do 70%. (zał. nr 1 na str...........prot.)

Po  uzyskaniu  pozwoleń  z  Regionalnej  Dyrekcji  Ochrony  Środowiska  (zał.  nr  2  na 
str...........prot.)  i  Starostwa   Powiatowego  w Siemiatyczach  (zał.  nr  3  na  str...........prot.) 
gmina  wystąpiła z zapytaniem o cenę i składanie ofert wykonania realizowanej przez gminę 
inwestycji  do  kilku  firm:  Zakładu  Gospodarki  Komunalne  w  Mielniku,  Firma  Rob-Stan, 
Zakład Remontowo-Budowlany  Zduniuk i biuro Majka, (zał. nr 4,5,6,7 na str...........prot.). 

Wykonawcą  tej  inwestycji  został  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  w  Mielniku,  ponieważ 
tylko on złożył  swoją ofertę. Przedstawiona oferta opiewała na kwotę 35.041.30 zł brutto. 
Wykonać należało  wytyczenie  ścieżki,  130,5 m schodów wraz z  poręczami,  ustawienie  3 
tablic informacyjnych, ustawienie 1 drewnianego zadaszonego stołu z ławkami.

Termin wykonania ustalono do 17.06.2011 r. z gwarancją na okres 36 miesięcy (zał. nr 8 na  
str...........prot.)
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Po  zakończeniu  prac  ZGK  zgłosił  do  zamawiającego  tj.  Gminy  Mielnik  o  protokólarne 
odebranie robót  budowlanych. Dnia 21.06.2011r spisano protokół odbioru końcowego.

Komisja w składzie:
1. Leszek Dzierzkowski.– przewodniczący, pracownik Urzędu Gminy
2. Dariusz Romaniuk.– przedstawiciel, pracownik Urzędu Gminy

przy udziale:

1. Krzysztofa Leszczyńskiego – inspektora nadzoru
2. Mariana Tadeusza Szeweluka – kierownika robót

ustaliła, że: 
● przedmiot odbioru został wykonany w terminie,
● zgodnie z dokumentacją techniczną,
● nie stwierdzono wad i usterek 

(zał. nr 9.na str...........prot.)

Ze względu na to, iż przedsięwzięcie było dofinansowane ze środków Programu Rozwoju 
Obszarów  Wiejskich,  inwestycja  była   kontrolowana  przez  przedstawicieli  Urzędu 
Marszałkowskiego.
Protokół z dnia 09.09.2011r. (zał. nr 10 na str...........prot.) nie zawiera żadnych uwag.

Komisja Rewizyjna w dniu kontroli stwierdziła:
● obluzowane poręcze przy schodach,
● dla bezpieczeństwa należy usunąć te  usterki w ramach gwarancji przez  wykonawcę.

Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  też  do  Wójta  o  podjęcie  w  najbliższym  czasie  starań  o 
przedłużenie ścieżki turystycznej do ulicy Przemysłowej.

Do punktu 2.

Na wniosek Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku, Urząd Gminy Mielnik decyzją z 
dnia 21 grudnia 2011r oddaje w trwały zarząd wyżej wymienionej jednostce oczyszczalnię 
ścieków (zał. nr 1 na str...........prot.)

Komisja  Rewizyjna  zapoznała  się  z  funkcjonowaniem  i  pracą  oczyszczalni  ścieków  na 
poszczególnych  etapach:  od  zrzutu  nieczystości  poprzez  proces  oczyszczania  aż  do 
odprowadzenia wody.
Informacji oraz wyczerpujących wyjaśnień udzielił Pan Marian Szeweluk – Dyrektor ZGK.
Dokumenty  dotyczące  zużycia  energii  elektrycznej  oraz  wody przedstawiła  Pani  Ariadna 
Charkiewicz –główna księgowa. Z dokumentów tych wynika, iż miesięczne zużycie energii w 
okresie letnim jest średnio na kwotę 1500,00 zł. (zał. nr 2 na str...........prot.),  zaś w okresie 
zimowym znacząco wzrasta, a to dlatego, że w oczyszczalni działa ogrzewanie elektryczne. 
Ze względów gwarancyjnych, przez okres 5 lat, nie ma możliwości zmiany  ogrzewania.
Średnie miesięczne zużycie wody w oczyszczalni wynosi około 3 m3  i wykorzystywana jest 
do celów socjalnych. Do prawidłowego funkcjonowania oczyszczalni wykorzystuje się wody 
opadowe.
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Komisja Rewizyjna nie miała zastrzeżeń co do zużycia energii i wody, natomiast zwróciła 
uwagę i wnioskuje aby:

● podjąć kroki w sprawie zmiany sposobu ogrzewania w budynku oczyszczalni ścieków,
● zabezpieczyć skarpy wokół oczyszczalni przed osuwaniem się,
● oznakować teren wokół oczyszczalni (głębokie wykopy).

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodniczący Komisji

                                                                                                      Antoni Soszko


